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Odpowiadajqc na Pana interpelacjq miqdzysesyjnq wniesionq 5 marca 2021 r. w sprawie
likwidacji oddzialow i wycinki 300 dzew na terenie Wojewodzkiego Szpitala Specjalistycznego
we Wloclawku uprzejmie informujq, 2e Prezydent Miasta Woclawek nie jest organem wlisciwym
do rozpatrywania kwestii likwidacji oddzialow i rozwiqzywania problemow organizacyjnych
Wojewodzkiego Szpitala Specjalistycznego. Jest to jednostka samozqdu wojewodztwa kujawsko-
pomorskiego, nad ktorq nadzor sprawuje Marszalek wojewodztwa. Jednak w zwiqzku z ograniczeniami
w dostgpie do Swiadczeri zdrowotnych, majqc na wzglgdzie bezpieczefistwo zdrowotne mieszkancow
Wloclawka, w dniu 3 marca br, zwrocilem sig z pismem do Dyrektora WSS z pro5bq o pzedstawienie
podjqtych dziatan zapobiegawczych.

ChcA nadmienic, ze z posiadanych informacji wynika, iz z uwagi na biezqcq sytuacjg
epidemicznq, czasowo zawieszane sq pzyjgcia na niektore z oddzialow szpitalnych. Obecnib dytuacja ii
dotyczy:

Oddzialu Kardiologii (poza dyzurem zawalowym) - ze wzglgdu na ognisko zakaaeniakoronawirusem
Oddzialu Pulmonologii, Diagnostyki i Leczenia Raka Pluca - ze wzglgdu na planowane utworzenie
oddzialu COVID-19.

Okresowo brakuje tez wolnych miejsc, szczegolnie na oddziatach Chor6b Wewngtznych i Neurologii,
Sytuacja ta spowodowana jest m,im, pzeksztalceniem szpitali w Aleksandrowie Kuj, i Radziejowie
w placowki jednoimienne udzielajqce Swiadczeri wylEcznie pacjentom z COVID-19, i tym samym
pzejqciem przez Wojewodzki Szpital Specjalistyczny we Wloclawku opieki nad pacjentami z du2o
wiqkszego obszaru.

Z uwagi na ponowny wzrost liczby zakalen koronawirusem i ogolnokrajowe problemy
z funkcjonowaniem pzeciqzonej slu2by zdrowia, niestety musimy byc pzygotowani na dalsze utrudnienia
do czasu ustabilizowania sig, czy wtQczwygaszenia epidemii,

Jednocze6nie informujg, ze postgpowanie administracyjne dotyczqce wycinki dzew na terenie
Wojewodzkiego Szpitala Specjalistycznego zostalo wszczqte 29 pa2dziernika 2020 r, na wniosek
Kujawsko - Pomorskich Inwestycji Medycznych Sp, z 0,o., Inwestor wnioskowal o wydanie zezwolenia
na usunigcie 563 szt, dzew oraz 664 m2 kzew6w (l etap rozbudowy) w zwiqzku zichkoli4qzplanowanq
rozbudowq ipzebudowqSzpitala pn, ,,Modernizacja, pzebudowa i rozbudowa Szpitala Wojew6dzkiego
we Woclawku"- budow4 rozbudow4 pzebudowE i nadbudowq budynkow Wojew6dzkiego Szpitala
Specjalistycznego we Wloclawku wraz z zagospodarowaniem terenu (obejmujqcym drogowy uklad
komu nikacyjny, parking i oraz niezbgd na infrastru ktu rg tech n icznq)
Do wniosku zalqczono m, in. Decyzjg Nr 41 912019 Prezydenta Miasta Woclawek z 5 listopada 2019 r.

zatwierdzajqcq projekt budowlany i udzielajqcq pozwolenia na budowg w pzedmiotowym zakresie oraz
wykonany pzez projektanta posiadajqcego odpowiednie uprawnienia budowlane projekt
zagospodarowania terenu okre6lajqcy usytuowanie dzew i kzewow w odniesieniu do granic
nieruchomo5ci i obiekt6w budowlanych istniejqcych oraz proiektowanych na tej nieruchomoSci tj.
szczegolowE mape wykazujqcq kolizjg dzew z planowanq inwestycjq,
W wyniku przeprowadzonego postqpowania administracyjnego stwierdzono zasadno6i ww. wniosku.
W zwiqzku z powyzszym tut. Organ 1 grudnia 2020 r. wydal Kujawsko-Pomorskim Inwestycjom
Medycznym Sp. z o.o. decyzjg:



- zezwalajEcE na usuniQcie 362 szt. dzew oraz 148 m2 kzewow, Termin usuniqcia dzew

i kzewow zostalokreSlony do dnia 31 marca 2021 r':
- umazajqcq postgpowanie w czqsci dot. wydania zezwolenia na usunigcie 120 szt. drzew oraz

516 m, kzewow nie spelniajqcych wymogow ustawy o ochronie pzyrody do uzyskania

zezwolenia na ich usuniqcie;
- zobowi4zujqcq Kujawsko-Pomorskie Inwestycje Medyczne Sp. z o.o. do nasadzenia 162 szt.

dzew oraz 150 m2 kzewow na terenie nieruchomoSci polozonejwe Wloclawku przy ul.

Wienieckiejw terminie do dnia 31 marca 2022r,;
- ustalajqcq oplatg za usuniqcie 162 szt. dzew oraz 148 m2 kzewow w wysokoici 418 927 zl,,

ktorej platnoSc odroczono na okres 3 lat uzale2niajqc jej pobranie od zachowania 2ywotnoSci

posadzonych drzew i kzewow;
- ustalajqcqoplatq za usuniqcie 191 szt. dzew w wysokoSci510 755,50 zl,

Prezydent Miasta Wloclawek zgodnie z art.83 a ust. 1 ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronte

przyiody (Dz. U. 22020 r. poz, 55 ze zm,) zobowiqzany jest udzielii zezwolenia na usuniqcie dzew,

itet<roe jbst to konieczne dla legalnego kozystania z wlasno6ci. Posiadacz nieruchomoSci ma prawo do

takiego zezwolenia, gdy jest to niezbgdne dla realizacji m, in. zamiezenia inwestycyjnego.

W Swiette powy2szych pzepisow tut, Organ musi dokonac oceny, czy konieczne jest wyciqcie

konkretnego dzewa lub kzewu, W tym celu niezbgdne jest rownie2 zapoznanie sig z ksztattem

planowanej inwestycji. Takich informacji dostarcza np, projekt budowlany, ktory w sposob wiqzqcy okre6la

zakres planowanej inwestycji umozliwiajqc okre5lenie projektowanego zagospodarowania dzialki oraz

racjonalnego zakresu wycigc dzew i kzewow. Kazdorazowo pzeprowadzana jest rowniez wizja lokalna,

Zezwolenia na usuniqcie dzew lub kzewow wydawane sq tylko w uzasadnionych pzypadkach

i w zakresie niezbqdnym do realizacji zamiezenia inwestycyjnego. Warunkiem zezwolenia jest dokonanie

nasadzeir zastgpczych w celu rekompensaty ubytkow zieleni. Jest to jednak uzaleznione od mo2liwoSci

terenowych.
Jednocze6nie zapewniam, 2e wszystkie wnioski o wydanie zezwolenia na usunigcie dzew lub kzewow

rozpatrywane sq indywidualnie i z nale2ytq staranno6ci4 w oparciu o obowiqzujqce przepisy prawa.

Do wiadomo6ci:
1, Wydzial 0rganizacyjno-Prawny i Kadr w/m - 2 egzemplaze odpowiedzi;

2. Aa.


